



76 - 10.12

東華三院學生大使新加坡參訪團

為培養學生成為品學兼備、具世界觀及負責任感的公民,本院自2015年推出學生大使計劃,讓學生加深對各地文化的理解及體會,並宣揚本院的行善精神,實踐本院發展「全人教育」的理念。

東華三院主席兼名譽校監馬清揚先生聯同董事局成員,在制訂好防疫應變措施及預備充足防疫物資的情況下,率領28位學生大使到訪新加坡。在五天的豐富行程中,到訪了包括中國駐新加坡大使館、香港駐新加坡經濟貿易辦事處、中國銀行新加坡分行及新加坡國立大學等地方,讓學生加深了解新加坡在「一帶一路」倡議中的角色,以及從經濟發展、生活文化、教育制度等方面探索世界。

TWGHs Student Ambassadors Singapore Tour

TWGHs has run the Student Ambassador Programme since 2015 in order to develop our students into well-mannered and responsible citizens with a global mindset while deepening students' understanding of various cultures and promoting the philanthropic spirit of the Group. The Programme has been essential to the whole-person education of TWGHs.

Mr. MA Ching Yeung, the Chairman cum Honorary Supervisor, together with Board Members, led a group of 28 TWGHs Student Ambassadors to visit Singapore by rolling out a package of measures to tackle the pandemic and ensuring sufficient anti-epidemic supplies. During the five-day tour, they visited a host of places including the Embassy of the People's Republic of China in Singapore, the Hong Kong Economic and Trade Office in Singapore, the Bank of China Singapore Branch and the National University of Singapore. Through the tour, Student Ambassadors were able to gain a better understanding of Singapore's role in The Belt and Road Initiative and explore the world in terms of economic development, living culture and education systems.

馬清揚主席(右)頒贈紀念品予香港駐 新加坡經濟貿易辦事處處長馮浩然太平 納十(左)。

Mr. MA Ching Yeung, Philip (right), the Chairman, presented a souvenir to Mr. FUNG Ho Yin, Owin (left), JP, Director of Hong Kong Economic and Trade Office in Singapore.





參訪團拜訪香港駐新加坡經濟貿易辦事處,了解香港和新加坡的潛在商貿合作機會。 The delegation visited Hong Kong Economic and Trade Office in Singapore to learn about potential business collaboration between Hong Kong and Singapore.



董事局成員帶領學生大使拜訪中國駐新加坡大使館,並與官員拍照留念,包括教育參贊康凱先生 (後排右四)、政治新聞處副主任宋超女士(後排右二)、教育處一等秘書王煒先生(後排 左三)、經濟商務處二等秘書張兵先生(後排左一)。

Board Members led Student Ambassadors to visit the Embassy of The People's Republic of China in the Republic of Singapore and met the officials, including Mr. KANG Kai (back row, right 4), Education Counsellor, Ms. SONG Chao (back row, right 2), Deputy Director of Political News Office, Mr. WANG Wei (back row, left 3), First Secretary for Education, and Mr. ZHANG Bing (back row, left 1), Secondary Secretary for Commercial Office.



學生大使透過交流,了解中國駐新加坡大使館如何推動中新經貿發展。 Student Ambassadors gained new insight on how the Embassy promoted the economic and trade development between China and Singapore through interaction.



參訪團有效擴闊學生視野。 The tour broadened the horizons of students.



馬清揚主席(右)頒贈紀念品予中國銀行新加坡 分行行長程軍先生(左)。

Mr. MA Ching Yeung, Philip (right), the Chairman, presented a souvenir to Mr. CHENG Jun (left), General Manager of the Bank of China Singapore Branch.



東華三院學生大使正向中國銀行新加坡 分行代表發問。

A Student Ambassador from TWGHs was asking questions to the representatives of the Bank of China Singapore Branch.







學生大使到訪新加坡國立大學及當地文化地標,了解當地教育及多元文化。

Student Ambassadors visited the National University of Singapore and the cultural landmarks to learn about Singapore's education and cultural diversity.